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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

Van: mevrouw Roos-Andriesse, fractie Hart voor Bloemendaal 

Onderwerp: Waar staat je gemeente, publicatie in het Haarlems Dagblad van Max Sipkes 

dd 27 september jl 

Datum: 30 september 2019 

 

Geacht College, 

 

Inleiding 

De volgende art 40 vragen heb ik (openbaar) voor de burgemeester: 

Vragen: 

a. Waarom krijgt de pers rapport met bijlagen etc nog voordat dit in de raad is besproken? 

b. Waarom zijn de bijlagen daarbij gevoegd? 

c. Wat is de toegevoegde waarde van deze specifieke bijlage voor de gemeente anders dan het 

zwartmaken van personen die zich (anders dan raadsleden) niet in het openbaar kunnen 

verdedigen? 

d. Bent u niet van mening dat sprake kan zijn van smaad door het publiceren van gegevens 

(opvattingen) over andere inwoners? Het is duidelijk wie met de eigenaren van Elswoutshoek 

worden bedoeld; 

e. Wie heeft opdracht gegeven in het gemeentehuis deze teksten naar het HD te sturen? 

f. Hoe luidt het persbericht dat is uitgestuurd, graag kopie. Wanneer is dit gestuurd en door 

wie? 

g. Zijn er andere gemeenten in Nederland die de complete bijlage(n) bij dit rapport doorsturen 

naar de pers? 

h. Welke afspraken hebt u gemaakt het HD? 

i. Hebt u inzage gehad voor publicatie? Indien niet door u ingezien, wie van de gemeente heeft 

dit ingezien (goedgekeurd)? 

j. Wat is de reden dat de raad dit zo laat ontving terwijl dit al voor donderdag bij de pers 

bekend was?  

k. U sprak hierover op 12 september jl. Waarom is het rapport niet eerder naar de raad 

gestuurd? 

l. Pas op donderdag zag ik het op de lijst staan van ingekomen stukken maar toen was het al bij 

het HD. Wanneer hebt u met de pers gesproken hierover of indien u het niet was,wie dan 

wel? 

m. Zijn privacy regels niet geschonden door de gemeente door deze teksten te publiceren? 

n. Op welke wijze denkt u dat deze publicatie de gemeente Bloemendaal verder zal helpen en 

waarom? 

o. Denkt u dat dit een bijdrage levert aan het conflict waarover de krant melding maakt? Wordt 

op deze wijze recht gedaan aan de ontevredenheid van inwoners? Ik lees in de publicatie dat 

inwoners vragen om een oplossing, sommigen zelfs ongeacht de kosten die dit met zich 

meebrengt. In hoeverre wordt aan deze inwoners recht gedaan?  

p. Is dit niet nog meer olie op het vuur? 

q. Hoe denkt u dat de kiezers die op HvB hebben gestemd zich voelen door deze publicatie die 

met medeweten en medewerking van de gemeente in de krant is gekomen? Denkt u niet dat 

zij zich achtergesteld en vernederd voelen door de gemeente?  

 

Graag uw schriftelijke reactie 

Met vriendelijke groet, 

Fractie: Hart voor Bloemendaal 


